

折叠后尺寸: 63\*112mm

# 正面

阳具振动器

## 产品说明书



### 规格参数

材料: 硅胶, ABS  
使用时长: 60min  
充电时间: 120min  
运行噪音: <50dB  
产品尺寸: 220\*105\*74mm  
按摩模式: 10频震动+10频拍打+加热  
包装内容: 按摩器、说明书、充电线



- ◆ 控制震动功能, 单击切换频率  
【10频, 1-3频速度变化, 4-9 频率变化, 10频功能暂停 (待机状态)】
- ◆ 长按1.5s遥控器开机进入待机状态, 再次长按1.5s遥控器关机, 被遥控产品进入待机状态
- ◆ 控制摆动功能  
【10频, 1-3频速度变化, 4-9 频率变化, 10频功能暂停进入 (待机状态)】

### 使用步骤

- ◆ 长按产品开关/模式键 2秒开机。
- ◆ 在开机状态下, 双击功能按键, 开启加热模式。
- ◆ 在开机状态下, 点按切换摆动功能频率和震动马达  
【10频, 1-3频速度变化, 4-9 频率变化, 10频功能暂停进入 (待机状态)】

使用前请充满电量 (充电中指示灯闪烁, 充满电指示灯长亮)

### 使用注意

- ◆ 每次使用前请对产品进行消毒处理, 用温水和抗菌肥皂洗净产品, 并用毛巾或者软布轻轻擦干。
- ◆ 禁止将按摩油、护手霜、清洁剂、汽油或丙酮作为润滑剂使用

### 清洁事项

- ◆ 使用完后的“玩具”由于有大量的分泌物及润滑油残留液, 如果长时间不清洗的话, 容易滋生细菌, 使用完后请尽快着手清洗您的“玩具”
- ◆ 清洗时, 可用温水和香皂进行擦洗, 建议配合情趣玩具专用清洁剂, 消毒液或者75%酒精来消毒 (不推荐长期使用酒精, 因为酒精会腐蚀玩具的表面, 加速器具的老化)
- ◆ 晾干: 冲洗完后建议用棉布擦拭, 或者优质纸巾也是不错的选择。擦拭完后自然风干, 避免在太阳下暴晒。
- ◆ 保存在无尘的地方且不要接触其他材质的物品。

### 安全事宜

作为广大用户最亲密的伴侣, 能够安全健康的使用此按摩器是用户和我们共同的责任。现提醒广大用户:

- ◆ 本产品为私人用品, 为了您的健康, 请不要多人混用。
- ◆ 此按摩器有不同频率的震动, 供不同用户需求, 若感到不适和过敏, 请立即停止使用。
- ◆ 本产品若用于刺激肛门, 请慎重使用, 以免本品落入体内对您的身体造成伤害, 用前最好配合润滑产品一起, 效果更佳。
- ◆ 在使用按摩器前, 头部不够光滑和有尖角的情况下, 请立即停止使用本品。
- ◆ 使用过程中如有感到不舒适, 请立即停止使用。
- ◆ 放置按摩器和部件到小孩和宠物够不着的地方若部件被小孩和宠物吞下, 请立即到附近医院就医。

### 售后服务

⚠ 为确保您享有产品售后服务, 购买时请保留购买小票或收据

如果您在使用产品过程中有任何质量问题, 请及时与本公司取得联系, 我们将竭诚为您提供高效, 优质的服务。  
本按摩器由专业成人用品研发机构设计制造, 本品申请了多项国家和国外专利。



绿色环保材质



充足电量带动, 使用持久



低噪音



可作为礼物



人机工学设计



出行方便携带

警告:  
本产品仅适合18周岁以上成人使用

### FCC 警告声明

未经负责合规的当事方明确批准的变化或修改可能会使用户操作设备的权限无效。本设备已经过测试, 符合FCC规则第15部分规定的B类数字设备的限制。这些限制旨在为住宅安装提供合理保护, 防止有害干扰。本设备使用可能辐射射频能量, 如果未按指示安装和使用, 可能会对无线电通信产生有害干扰。然而, 不能保证在特定安装中不会发生干扰。如果本设备确实对无线电或电视接收产生有害干扰, 可以通过以下一种或多种措施来尝试纠正干扰:

- ◆ 重新定向或重新定位接收天线。
- ◆ 增加设备和接收器之间的距离。
- ◆ 将设备连接到与接收器连接的电路不同的插座上。
- ◆ 咨询经销商或经验丰富的无线电/电视技术人员寻求帮助。

该设备符合FCC规则的第15部分。操作需满足以下两个条件:

- (1) 该设备不得造成有害干扰, 且
- (2) 该设备必须接受接收到的任何干扰, 包括可能引起不希望的操作的干扰。

该设备经过评估, 符合一般射频暴露要求。  
该设备可以在便携式暴露条件下不受限制地使用。

# 背面

Dildo Vibrator

## USER MANUAL



### Parameter

Material: Silicone+ABS  
Using Time: 60min  
Charging Time: 120min  
Noise: <50dB  
Product Size: 220\*105\*74mm  
Vibration modes: 10 Vibration modes+10 beating+heater modes  
Packing: Vibrator, User Manual, Charging Cable



- ◆ Control the vibration function, click to switch the frequency [10 frequency, 1-3 frequency speed change, 4-9 frequency Change, 10 frequency function pause (standby status)]
- ◆ Long press the remote control for 1.5s to turn on the product and enter the standby mode.  
Long press the remote control again for 1.5s to turn off the power, the remote-controlled product Enter standby mode
- ◆ Control swing function  
[10 frequency, 1-3 frequency speed change, 4-9 frequency change,] [10 frequency function pause to enter (standby state)].  
The 10th frequency function pause to enter (standby state).

### Procedure for use

- ◆ Press and hold the product on/off mode button for 2 seconds to turn on the product.
- ◆ In the power-on state, double-click the function button to turn on the heating mode.
- ◆ In the power-on state, tap to switch the oscillation function frequency and vibration motor.  
[10 Frequency, 1-3 Frequency Speed Change, 4-9 Frequency Change, 10 Frequency Function Pause]  
Enter (standby mode)
- ◆ Fully charged before use (indicator light flashes while charging, fully charged indicator light stays on)

### Notes on use

- ◆ Before each use, please sterilize the product by washing it with warm water and antibacterial soap. Wash the product with warm water and antibacterial soap and dry gently with a towel or soft cloth.
- ◆ Massage oils, hand creams, detergents, gasoline or acetone are not allowed to be used as lubricants

### Cleaning matters

- ◆ After the use of “toys” due to a large number of secretions and lubricating oil residues, if not cleaned for a long time, it is easy to breed bacteria. If the toy is not cleaned for a long time, it is easy to breed bacteria. Please start cleaning your “toy” as soon as possible after use.
- ◆ When cleaning, warm water and soap can be used to scrub, and it is recommended to cooperate with the special cleaner for erotic toys, disinfectant solution or
- ◆ When cleaning, you can use warm water and soap to scrub, it is recommended to cooperate with the special cleaner for erotic toys, disinfectant or 75% alcohol to disinfect (it is not recommended to use alcohol)
- ◆ (It is not recommended to use alcohol for a long period of time, because alcohol will corrode the surface of the toy and accelerate the aging of the toy).
- ◆ (Long-term use of alcohol is not recommended, because alcohol will corrode the surface of the toy and accelerate the aging of the toy)
- ◆ Air drying: After rinsing, we recommend using cotton cloth to wipe, or high quality paper towel is also a good choice.
- ◆ Good choice. After wiping, dry it naturally. Avoid exposure to the sun.
- ◆ Store in a dust-free place and do not touch other materials.

### safety precautions

As the most intimate partner of the majority of users, to be able to safe and healthy use of this massager is the user and our common responsibility. Now remind the majority of users.

- ◆ This product is for personal use, for your health, please do not mix more than one person.
- ◆ This massager has different frequencies of vibration for different user needs, if you feel discomfort and allergy, please stop using it immediately.
- ◆ If this product is used to stimulate the anus, please use with caution, so as not to fall into the body of this product will cause harm to your body, it is best to use with lubrication products together, the effect is better.
- ◆ Stop using this product immediately if the head is not smooth enough and has sharp corners before using the massager.
- ◆ If you feel uncomfortable during use, discontinue use immediately.
- ◆ Keep the massager and parts out of the reach of children and pets. If the parts are swallowed by children or pets, go to a nearby hospital immediately. If the parts are swallowed by children or pets, go to the nearest hospital immediately.

### after-sales service

⚠ In order to ensure that you enjoy the after-sales service of the product, please keep the purchase ticket or receipt when purchasing.

If you have any quality problems in the process of using the product, please contact our company in time, we will be happy to provide you with efficient, high-quality service.

This massager is designed and manufactured by professional adult product research and development organization, and this product has applied for many national and foreign patents.

applied for a number of national and foreign patents.



Green materials



Enough power durable service



Low noise



As gift



Ergonomic design



Portable

Warning:  
this product is only for adult

Changes or modifications not expressly approved by the party responsible for compliance could void the user's authority to operate the equipment. This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, pursuant to Part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable protection against harmful interference in a residential installation. This equipment generates uses and can radiate radio frequency energy and, if not installed and used in accordance with the instructions, may cause harmful interference to radio communications. However, there is no guarantee that interference will not occur in a particular installation. If this equipment does cause harmful interference to radio or television reception, which can be determined by turning the equipment off and on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or more of the following measures:

- ◆ Reorient or relocate the receiving antenna.
- ◆ Increase the separation between the equipment and receiver.
- ◆ Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is connected.

This device complies with part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions:

- (1) This device may not cause harmful interference, and
- (2) this device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation.

The device has been evaluated to meet general RF exposure requirement. The device can be used in portable exposure condition without restriction.